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PROTOKOLL NR. 3 2023 

SBK DALADISTRIKTETS DISTRIKTSMÖTE 

2023-06-01 KL. 19:00 VIA ZOOM 

 

     Närvarande: 

     Distriktsstyrelsen 

Delegater från lokalklubbar 

Representanter från rasklubbar 

        

 

§29 

MÖTETS ÖPPNANDE 

Mötesordförande Roland Hellberg hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§30 

GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 

Den föredragna dagordningen godkändes. 

 

§31 

VAL AV JUSTERARE 

Till justerare att jämte mötesordförande justera kvällens protokoll valdes Heléne 

Renström och Sören Svensson. 

 

§32 

RAPPORTER FRÅN UTSKOTT OCH KLUBBAR 

Borlänge BK; Klubben har arrangerat flera tävlingar, men också fått ställa in vissa på 

grund av för få anmälningar. Det har bedrivits kurser i flera grenar, men valpkurs har fått 

ställas in på grund av för få anmälningar. Det hålls träningskvällar två gånger i veckan 

med god uppslutning. 

 

Falu BK; Klubben har arrangerat tävlingar i flera grenar, men fick ställa in en 

lydnadsklass 3 på grund av för få anmälda. Det är inget högt tryckt på kurser just nu. En 

nyhet under våren har varit en nätutmaning i fjärrdirigering med filmning under sju 

veckor, och en ny nätutmaning planeras i spår under sommaren. Träningscirkel i lydnad 

pågår, och en ny grupp har startats för nybörjare. 

 

Gagnef-Floda BK; Klubben har haft tävlingar i flera grenar och det planeras för fler. Det 

har varit ett par kurser och flera mentalarrangemang.  

 

Hedemora-Säter BK; Klubben har haft tävlingar i spår och lydnad, och blåbärstävling i 

agility. Flera kurser är på gång. 

 

Ludvika BK; Det är brist på tävlingsledare och instruktörer, men klubben har ändå lyckats 

arrangera tävlingar och kurser. Det har hållits en uppskattad KM-vecka med firande av 

klubbens 75-årsjubileum. 

 

Malung-Sälens BK; Flera kurser har ställts in på grund av för få anmälda, och klubben har 

satsat på temakvällar istället som blivit fullbokade. Torsdagsträningarna har nyligen 

återupptagits efter vintern, och det har hållits medlemsmöte med god uppslutning. Det 

finns intresse för att få ökad tävlingsverksamhet i klubben. 
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Nedansiljans BK; Klubben har flera kurser igång, och prova på-tillfällen har hållits i bruks 

och uppletande. Medlemmarna har presterat goda tävlingsresultat och championat. 

Måndagsträningarna fortgår med ett tjugotal deltagare per tillfälle.  

 

Hovawartklubben; Klubben har haft utställning på Ludvika BK, och planerar för 

Hovawart-SM i Ludvika till hösten. 

 

Schäferhundklubben; Det saknas fortfarande ordförande i den centrala organisationen. På 

distriktsnivå bedrivs i dagsläget ingen direkt aktivitet. 

 

Styrelsen; Kassör Lasse Holm redogjorde för det ekonomiska läget. En minusbudget har 

planerats, och utgifter kommer att ske bland annat i samband med brukssatsningen och 

lägret i Mora. 

 

Samhällsnytta; Patrull-DM går av stapeln den 2 juli.  

 

Prov och tävling; Anders Östling rapporterade att det arrangeras bruksläger i Mora den 4-

6 augusti som del av brukssatsningen. Nästa års tävlingar ska lämnas in senast den 15 juni 

till distriktet. En tävlingsledarutbildning i lydnad kommer att starta i höst med Stefan 

Ollars som utbildare. Det kommer också att bli en tävlingsledarutbildning i bruks, datum 

för den är inte klart.  

 

§33 

RAPPORT FRÅN KONGRESSEN 

SBK:s kongress hölls på Arlanda den 13 och 14 maj, representanter för distriktet var 

Roland Hellberg, Anna-Karin Norlander och Kristina Jugas. Anders Östling och Nina 

Christoffersson deltog också. En del av de förväntade diskussionerna uteblev på 

Kongressen, men det upplevdes också positivt med mycket framåtblickande. Delegaterna 

gick igenom resultat av val, förslag och motioner. Kongressprotokoll publiceras på SBK:s 

hemsida. 

 

§34 

DISKUSSION OM BRUKS-SM 2024 

Det saknas i dagsläget arrangör för bruks-SM 2024, och frågan har lyfts om Dalarna kan 

tänka sig att hålla i arrangemanget. Styrelsen önskade höra distriktets tankar om frågan, 

och bad delegaterna ta upp diskussionen på sina klubbar. Om Dalarna får frågan från 

förbundet kommer ett extra distriktsmöte att sammankallas för beslut om eventuellt 

arrangörskap.  

 

§35 

ÖVRIGA FRÅGOR 

Falu BK lyfte frågan om att det blivit färre anmälningar i bruks och lydnad, särskilt i 

högre klasser. Trots att få tävlingar finns i programmet tvingas flera ställas in. Det finns 

önskemål om gemensamma diskussionsmöjligheter tillsammans med utskottet för prov 

och tävling. Det lyftes synpunkter om att det kommer att behövas en lydnadssatsning 

framöver. Problemet finns i fler grenar, exempelvis agility.  

 

Roland Hellberg påminde om vikten av att klubbarna har uppdaterade kontaktuppgifter så 

att rätt personer nås av information från distriktet. 
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§36 

NÄSTA MÖTE 

 Inget datum finns ännu.  

 

§37 

MÖTETS AVSLUTANDE 

Mötesordförande Roland Hellberg tackade samtliga för visat intresse och avslutade mötet 

kl. 20:38. 

 

 

 

 

Signeras digitalt av mötesordförande Roland Hellberg, justerare Heléne Renström och Sören Svensson 

samt mötessekreterare Anna-Karin Norlander. 

 

 

 

 

  

 

 

 


